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Gemeente Vijfheerenlanden 
T.a.v. het College van Burgemeester en Wethouders 
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Betreft: verordening leerlingenvervoer 

Leerdam, 15 januari 2025 
 
Geacht college,  
 
Leden van de Adviesraad Sociaal Domein hebben een prettig en informatief gesprek gehad met beleidsmedewerkers 

leerlingenvervoer over de gewijzigde verordening. We hebben dit als erg positief ervaren en spreken onze waardering uit 

voor de uitwisseling van informatie. Wij zijn de beleidsmedewerkers zeer erkentelijk voor de wijze waarop de Adviesraad 

Sociaal Domien proactief is betrokken. 

 

Het leerlingenvervoer naar het speciaal onderwijs is zowel landelijk als lokaal een bron van voortdurende zorg. De 
Nationale Kinderombudsvrouw zegt er het volgende over: ”Kinderen zijn soms uren onderweg, zitten in volle busjes en 
komen daardoor vaak overprikkeld en moe aan op school. Ook krijgen ze te maken met veel wisselende chauffeurs, die 
meestal niet pedagogisch onderlegd zijn”. “Eigenlijk kom ik vrijwel alleen maar zaken tegen waar het vervoer zo slecht is 
voor de ontwikkeling van het kind, dat ze op school niet meer kunnen presteren”. 
 
In onze gemeente maken ruim 300 kinderen gebruik van deze regeling. De regeling kost daarbij ongeveer 2 miljoen euro. 
Het is evident dat voor deze groep leerlingen het vervoer zo goed mogelijk wordt aanbesteed. Los van het feitelijke vervoer 
zijn daarbij naar de mening van de Adviesraad Sociaal Domein ook elementen als een goede en prettige schoolloopbaan 
van belang. Het lijkt ons logisch dat dit ook de onderlegger is voor deze verordening. 
 
Het is begrijpelijk dat de gemeente streeft naar heldere criteria voor de toekenning van leerlingenvervoer. De verordening 
gaat uit van meer structuur en eigen verantwoordelijkheid van ouders en de wijze waarop de gemeente ondersteuning 
biedt. Naar onze mening dient daarbij het belang van het kind centraal te blijven staan. Veel overleg en afstemming met 
scholen en ouders is daarbij noodzakelijk. Wij zijn daarbij van mening dat het leerlingenvervoer zo moet worden geregeld 
dat kinderen optimaal kunnen deelnemen aan het schoolleven. Dit stelt hoge eisen aan een adequaat en accuraat 
leerlingenvervoer.  
 

De Adviesraad Sociaal Domein is van mening dat het van groot belang is dat de informatie en communicatie met ouders en 

scholen een belangrijk  onderdeel dient te zijn van het werken met de verordening leerlingenvervoer. Communicatie en 

heldere voorlichting zijn van groot belang. We adviseren u dan ook hieraan op een meer dan gemiddelde wijze aandacht te 

schenken.  

De Adviesraad Sociaal Domein adviseert positief over de voorliggende verordening en vraagt daarbij nadrukkelijk aandacht 

voor de informatie en transparante communicatie met gebruikers van het leerlingenvervoer en de scholen voor speciaal 

dan wel bijzonder onderwijs. Op basis van het gesprek met de beleidsmedewerkers en via de op te stellen publieksversie 

van de verordening, zien wij dit met vertrouwen tegemoet.  

 

Met vriendelijke groet, 
Namens de Adviesraad Sociaal Domein Vijfheerenlanden 
  
Gerard Achterberg.                        Berry Verwijmeren 
Voorzitter                                        Secretaris 


